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   Vragen over de (PB) 
programmabegroting 2011 

 
 
Geacht college van Burgemeester en wethouders, 
 
Wij mochten de begroting voor 2011 weer op tijd ontvangen. Een begroting waarin duidelijk 
keuzes gemaakt moeten worden voor de toekomst van de gemeente Goedereede. Dat heeft 
niet alleen te maken met de discussie die er op dit moment wordt gevoerd over gemeentelij-
ke herindeling maar zeker ook de economische crisis die duidelijk heeft gemaakt dat we op 
een verantwoorde manier om moeten gaan met onze financiële middelen. Zeker op Rijksni-
veau wordt gesproken over forse bezuinigingen en ombuigingen. Naar de mening van de 
SGP-fractie is dat absoluut noodzakelijk. Het gevolg is uiteraard dat we ook op gemeenteni-
veau geconfronteerd gaan worden met kortingen op het gemeentefonds. Dat zal vertaald 
moeten worden in bezuinigingsvoorstellen in de gemeentebegroting. Wij zijn dan ook content 
met de slagkracht van het college, die hiervoor in samenspraak met de raad voorstellen ont-
wikkelde om te komen tot een gezonde financiële positie van Goedereede. Daarnaast stelt u 
geen extra belastingverhoging voor. Sterker nog, in het kader van de meerjarenbegroting 
daalt, mede ten gevolge van de neergaande ontwikkeling in de huizenmarkt, de gemiddelde 
woonlasten. 
 
De begroting geeft een duidelijk beeld van de gemeentelijke financiën. Over een aantal on-
derwerpen willen we graag meer duidelijkheid van het college. De vragen treft u hieronder 
aan.  
 
Programma 0 – Algemeen bestuur 
1. De gemeente Goedereede is door het besluit van Gedeputeerde Staten in een ARHI pro-
cedure terecht gekomen. Door dit besluit moeten in ieder geval voorbereidingen worden ge-
maakt mbt het fuseren van de ambtelijke organisatie. Hier zijn zo wie zo kosten aan verbon-
den. Op welke manier worden deze kosten in de PB 2011 zichtbaar? 
 
 
Programma 2 – Algemene Infrastructurele werken  
2. Vanuit de leefbaarheidsprojecten 2009-2011 wordt voorgesteld om in 2011: €455.000 te 
besteden aan collectieve recreatieve voorzieningen. Welke concrete plannen zijn hier inmid-
dels voor?  

 

 
Programma 3 – Betaalde dienstverlening 
3. Welk beleid heeft de gemeente ontwikkeld mbt de aanschaf van materiaal. Wordt hier vol-
doende rekening gehouden met de technische levensduur? 

 

 
Programma 4 – Onderwijs 
4. Voor het openbaar onderwijs is in het verleden aan: SOPOGO een ‘bruidsschat’ meege-
geven. In 2011 is deze regeling niet meer van toepassing. Zijn er risico’s voor de gemeente? 
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Programma 5 – Verblijfsvoorzieningen 
5. In 2010 heeft de gemeenteraad een fors krediet ter beschikking gesteld voor de upgrading 
van het zwembad. Daarbij is afgesproken dat er een bedrijfsvoeringplan zou komen. Wan-
neer kunnen wij dit verwachten? Is inmiddels het management van het Zwembad op orde? 

 
6. Voor de komende jaren zijn forse bedragen voorzien voor het schoon houden van het 
strand. Op dit moment is er behoorlijk overlast van slib. Op welke manier wordt er in samen-
werking met andere partijen aan een gezamenlijk oplossing gewerkt. Kan de oorzaak (her-
komst) achterhaald worden van het slib?  
 
7. Zijn alle mogelijke kosten voor de ORB bij de gemeente in beeld en inmiddels vertaald in 
(meer)jarenbegroting? 
 

 
8 – Economische en Financiële Aangelegenheden 

 
8. Wanneer is de nota economisch beleid gereed voor behandeling? 

 
Paragrafen 

 
9. [par. 2, blz 61], In 1998 is door de Provincie een beschikking afgegeven voor een deelsa-
nering van het woonwagencentrum in Stellendam. Uiterlijk 2015 dient dit gerealiseerd te zijn. 
Wanneer wordt dit gesaneerd en welke kosten zijn daar mogelijk mee gemoeid? 

 
10. [par. 2, blz 62], Reeds enige jaren wordt in deze paragraaf vermeld dat het de bedoeling 
is om meer bekendheid te geven aan de kosten die de gemeente moet maken ivm vandalis-
me. Wanneer wordt nu eindelijk eens actie ondernomen op dit punt? 
 
11. [par. 3, blz 71], Wanneer kunnen we een voorstel verwachten voor het vaststellen van de 
uitwerking van het VCP Goedereede? 
 
12. [par. 8, blz 115], De SGP is voorstander van het nemen van maatregelen om energie te 
besparen en op duurzame wijze bijv. de verlichting aan te passen. Wanneer kunnen we de 
resultaten verwachten van het nog op te zetten proefproject met LED aan de mr. Snijder-
weg?  
 
13. [par. 8, blz 114], De gemeente moet, wat de SGP betreft, een voorbeeldfunctie vervullen 
bij duurzame energie en besparingen. Diverse gemeentelijke gebouwen scoren laag als het 
gaat om energiebesparende maatregelen. Wanneer kunnen we voorstellen verwachten voor 
maatregelen voor het verenigingsgebouw ‘Oostdam’ en het zwembad? 
 
Financiele begroting en dekkingsplan 
 
14. [Fin. Begr, blz 120], In een tijd van bezuinigingen en onzekerheden ivm de uitkering van 
het gemeentefonds is de PB 2011 gebaseerd op de junicirculaire. Zijn er grote afwijkingen 
met de septembercirculaire? 
 
15. [Fin. Begr, bllz 126], Voor het Flaauwe werk zijn in het verleden afspraken gemaakt met 
bijv. het Waterschap Hollandse Delta. Op welke manier wordt het onderhoud in de toekomst 
geregeld? 
 
16. [Fin. Begr, blz 126], De SGP-fractie staat niet afwijzend tegenover het versoberen van 
attenties. In dit kader en het feit dat de gemeente een publieke rol vervuld pleit de SGP niet 
voor het geheel afschaffen van de nieuwjaarsreceptie. Graag zien we dan een versoberde 
nieuwjaarsreceptie plaatsvinden in het gemeentehuis! Wat zijn dan hiervan de kosten? 
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17. [Fin. Begr, blz 127], Reeds eerder hebben de afzonderlijke fractie hun fractiebudget inge-
leverd, ten gunste van raadsbijeenkomsten. De SGP vindt een raadsexcursie bijzonder 
waardevol en samenbindend voor de bestuurlijke verhoudingen en heeft vanuit dat oogpunt 
moeite met deze maatregel. Kunnen bijeenkomsten als voornoemt met een halvering van het 
budget nog steeds plaatsvinden? 
 
18. [Fin. Begr, blz 127], Het niet vervangen van de ruiten van ABRI’s bij vandalisme werkt 
verpaupering in de hand. Zijn er geen andere oplossingen? 
 
19. [Fin. Begr, blz 127], Graag ontvangen we een doorkijk in de mogelijke bezuinigingen in 
de Wmo. Dit ook in het kader van mogelijke landelijke bezuinigingen. 
 
20. [Fin. Begr, blz 128], Het opheffen van het openbaar toilet Dorpstienden, in relatie tot het 
zijn van een recreatie gemeente lijkt geen goede maatregel. Hoe vaak wordt er gebruik van 
gemaakt. Zijn de toiletten van MFG Dorpstienden, gezien de openingstijden, te gebruiken als 
‘openbaar toilet’? 
 
21. [Fin. Begr, blz 128], Op welke manier komen de raadsleden in het bezit van de raads-
stukken, als deze niet meer bezorgd worden? 
 

 
 
Tenslotte  
 
Wij wensen zowel het college van burgemeester en wethouders als onze collega raadsleden, 
maar zekere niet minder alle ambtenaren veel wijsheid toe voor het vele werk wat weer te 
wachten staat. In de wetenschap dat we dat zonder Gods hulp niets kunnen, vragen we om 
Zijn wijsheid en kracht om onze taken uit te voeren, tot Zijn eer en het welzijn van de burgers 
van de gemeente Goedereede.  
 
4 oktober 2010 
 
De SGP-fractie gemeente Goedereede 


